
 

 

  

SCHRIFTELIJKE VRAAG 

 

Indiener:  D66 / Jolanda Kuipers 
 
Onderwerp: Naoberfonds Beltrum 

  
Datum indiening vraag:  27-07-2018 
 
Datum verzending antwoord: 
 

Formulering: 
 
In de media hebben wij de afgelopen weken publicaties gezien over  de oprichting van 
een Naoberfonds in Beltrum. Een mooi initiatief. D66 hoopt van harte dat dit ook in 
andere kernen in Berkelland gaat plaatsvinden. D66 wil graag deze initiatieven 
ondersteunen. Het raakt precies de kern van onze D66-opvatting over de opzet en 
manier van werken met burgerinitiatieven en dorpsbudgetten.  

In 2011 heeft de raad van Berkelland besloten een eenmalige investeringsbijdrage te 
verstrekken voor een nieuw Kulturhus in Beltrum. Gezien de onzekerheid over de 
toekomstige functie van het oude Kulturhus de Wanne is toen in het raadsvoorstel en 
subsidiebeschikking opgenomen dat de mogelijke toekomstige opbrengst niet 
meegenomen wordt in het projectplan, maar dat deze opbrengst t.z.t. direct ten goede 
dient te komen aan het Kulturhus. Om daarmee toekomstige financiële zekerheid te 
krijgen.      

D66 heeft gelet het vorenstaande de navolgende vragen. 

Vraag: 
 
– Wanneer heeft u, en/of de raad een besluit genomen dat deze gelden voor een 
ander doel dan destijds besloten ingezet kan worden? Indien er u geen besluit over 
een andere inzet is genomen wat is dan nu uw huidige opvatting? 

 
Antwoord: 
 

Vraag: 
 
- In december 2017 heeft de raad een structurele maatwerk subsidie beschikbaar 
gesteld voor het Kulturhus in Beltrum. Reden hiervoor was dat er onvoldoende voor 
onderhoud in de exploitatie gereserveerd kon worden. Hoe verhoudt zich dit met het 
feit dat er beschikbare en bedoelde gelden voor de toekomstige financiële zekerheid 
zijn nu mogelijk anders worden aangewend? 

 
Antwoord: 
 

 

Vraag: 
 
– D66 vindt dat initiatieven als deze ondersteuning verdienen. Het is noodzakelijk dat 
er  voor heel Berkelland heldere en algemeen geldende afspraken komen. Inwoners 
uit de kernen moeten voor een oprichting van een Naoberfonds en vulling van dit 
fonds niet afhankelijk zijn van het feit of je nog wel of niet wat te verkopen hebt. 
 



 

 

Wellicht dat de reeds bestaande Naoberfondsen in Aalten en Doetinchem daar model 
voor kunnen staan. Bent u het eens met onze opvatting en komt u met 
Berkellandbrede afspraken? 

 
Antwoord:  
 
 

 
 Toelichting:  
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de  
    griffie.  

 

 

 
 


